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● Vintervedligehold:  
 

Vi har igen i år haft en fastprisaftale på vintervedligehold, således vi kan styre vores udgifter.  

I år har vi som i  de forrige år fået vor entreprenør til at suge sandet op. Det sikre at alle vejene er 

fejet samtidig, så gruset ikke bliver kørt fra fejede områder til ikke fejede. Det ser for os ud til at 

have været en succes, som vi bør fortsætte med. 

 

● Vedligehold af grønne områder: 
Vi har fastholdt vor leverandør, og må sige at vi er meget tilfredse med aftalen. Vort samarbejde 

med ham er gnidningsløst, og vi føler vi får meget for pengene. 

Vi har fået styrenet træerne i området ved Havelund.   

Vi har fået henvendelser fra beoerne ved volden vedr. beplantningerne. Disse var blevet for 

kraftige, hvorfor de nu er blevet klippet ned.  

Legepladsen er grundet slid i gang med en gennemgribende renovering. 

 Der er indkøbt en  ny bænk til legepladsen samt et legeredskab til erstatning af nedtagne. 

Der køres nyt ”faldsand” på hele området. 

Alle redskaber er godkendte efter diverse standarder ligesom evt. uheld dækkes af vores forsikring. 

   

● Veje: 
Der er iværksat reparationer i hele området, så ny asfalt kan udskydes. 

 

 Nye tiltag: 

Forsøgsvis indførte vi deponering og bortskaffelse af juletræer mellem jul og nytår. Dette viste sig, 

at være en god idè, hvorfor vi vil køre videre med denne model i år.       

 

 

Godkendt af generalforsamlingen 26. april 2016 

 

 


